
Kandavas pilsētas konsultatīvās padomes 

SANĀKSMES PROTOKOLS 

Tukuma novadā, Kandavā 

2023.gada 6. septmbrī                                                                                protokola  Nr. 

 

Kandavas pilsētas konsultatīvās padomes (turpmāk - Padome) sēde sasaukta 2023.gada 

6. septembrī plkst.18:00, Dārza ielā 6, Kandavā, Tukuma novadā. 

Sanāksmi 18:00 atklāj Anita Meiere. 

Sanāksmi protokolē: Marita Dērica 

Sanāksmē piedalās: 

 Padomes locekļi: Guntis Meiers, Gaļina Aispure,  Anita Meiere, Solvita Gotfrīda, 
Ziedonis Pētersons, Ainārs Vilkaušs, Kitija Švīgere, Aksilda Petrevica, Romeks 
Fabjančiks, Gunta Vēciņa, Aurika Rimoviča, .  
Kandavas un pagastu apvienības vadītājs Jānis Mazitāns,  
Sociālā dienesta Kopienas darba nodaļas vadītāja Marita Dērica.  

 

Darba kārtībā 

1. Par iedzīvotāju konsultatīvās padomes protokoliem 

 2.Par sienas apgleznošanu Kandavā 

3. Par kremēto apgabāšanu 

4. Par pscēlāju kultūras namā.  

5. Par tilta gleznu 

6. Par aktualitātēm 

7. Citi jautājumi 

 

1.  

Par iedzīvotāju konsultatīvās padomes protokoliem. 

 

Iedzīvotāju konsultatīvā padome: Savstarpēji tiek apspriests, kur var redzēt 

iedzīvotāju konsultatīvās padomes protokolus? Tie redzami  Tukuma novada mājas lapā, 

bet sarežģīti atrodami. Pēdējie nav pievienoti. Tiek izteikts ierosinājums tos publicēt 

Kandavas apvienības mājās lapā, kur tie būtu iedzīvotājiem vieglāk atrodami. 

 

 

2. 

Par sienas apgleznošanu Kandavā 

A.Meiere: Iedzīvotāju padome saņēmusi apspriešanai iniciatīvas projektu un lūdz 

viedokli par iespēju sienas apgleznošanai, projekta ietvaros, kuru veiks mākslinieki. Tas 

paredzēts katlumājas sienas apgleznošanai pie Kandavas internātpamatskolas. 

J.Mazitāns: Šī siena ir ļoti neglīta. Vai padome atbalsta šo iniciatīvu? 

A.Vilkaušs: Ja tas nav grafiti, tad tas atbalstāms. 



Padome: Piekrīt, ka iniciatīva atbalstāma. 

A.Meiere: Varam lūgt iesniegt skices un tikai tad apstiprināt. 

 

3. Par kremēto apglabāšanu 

A.Meiere: Šobrīd daudz cilvēki izvēlas piederīgos kremēt. Vai nav nepieciešams kapos 

ierīkot skapīti, kur glabāt urnas? Šāds risinājums redzēts citviet.  

Padome: Apspriež šo jautājumu un secina, ka šobrīd nav aktuāli un nav nepieciešams 

ierīkot šādu skapi. 

4. Par pacēlāju kultūras namā. 

A.Vilkaušs: Iesniedz cenu piedāvājumu un kontaktus J.Mazitānam par pacēlāju, kuru 

varētu iegādāties un izmantot kultūras namā, lai nodrošinātu vides pieejamību cilvēkiem 

ar speciālām vajadzībām. Pacēlājs nodrošina pieejamību pa kāpnēm. Tas darbojas tā, ka 

uzbrauc ar ratiņkrēslu uz pacēlāja un tas ar ķēžu palīdzību pārvietojas pa kāpnēm. Šāds 

pacēlājs maksā no 4 - 4,5 tūkstoši eiro. 

5. Par tilta gleznu. 

Padome: Kur iespējams apskatīt gleznu, kura tika zīmēta Kandavas  Tilta jubilejas 

pasākuma laikā? 

J.Mazitāns: Glezna ir veidota kā puzle ar 24 gabaliņiem. Tā bija redzama pasākuma 

dienā. Turpmāk paredzēts to uzstādīt pie Kandavas un pagastu apvienības ēkas laukuma, 

kur skats uz pilsētu lejā, būs iespēja tur fotografēties, kā arī pēc laulību cermonijām, kā 

pirmos vārtus varēs salikt gleznas puzli. 

6. Par aktualitātēm 

Ziņo J.Mazitāns:  

Ošu ielā pabeigta ceļa izbūve ar melno segumu. Ielas garums 310 metri. 

Valsts līmenī ir apstiprināts aizdevums pašvaldībai priekš Abavas ielas, Daigones ielas, 

un Pļavas ielas remontu, izbūvi Kandavā. 

Turpinās darbi Čužu purva takas izbūvē. 

Kandavas promenādē izveidots jauns vides objekts dīķītī. 

Ir ideja 11. novembrī pacelt 12 metrus augstu karoga mastu aiz Candowe burtiem, tā lai 

tas būtu skaisti redzams no attāluma. 

Bijis pieredzes apmaiņas braucienā Igaunijā Saku pilsētas  pašvaldībā. Pārņems 

iniciatīvu par atkritumu kopēju šķirošanu Kandavas un pagastu apvienības 

administratīvajā ēkā. Vairs nebūs katrā kabinetā atsevišķas atkritumu tvertnes. Atkritumi 

tiks šķiroti kopējās tvertnē. 

Plānojot darbus nākošajam gadam, Ir nodoti projektēšanas uzdevumi Lāčplēšu ielas 

posms starp Liepu ielu un Talsu ielu, Sabiles ielas sliktais posms no Skolas ielas līdz 

Ošu ielai, Valteru iela sākot no Jelgavas ielas līdz garāžām. 



Depo laukumam ir saņemtas jaunas ceļa zīmes, tiks uzstādītas drīzumā. 

Info plakāts/ makets par pilsētu tiek maketēts, bija nepieciešams aktualizēt maketu. 

Tiek meklēti risinājumi, lai atjaunotu jumtu publiskajai tualetei Depo laukumā. Tur 

nepieciešams ierīkot arī siltumu, lai tualeti varētu lietot ziemā. Viens risinājums ir 

siltumsūknis, kas varētu izmaksāt aptuveni četri tūkstoši eiro, otrs risinājums pieslēgties 

jau esošajai siltumsistēmai Depo, bet tā izbūve izmaksātu aptuveni 12 tūkstoši eiro. 

7.Citi jautājumi 

A.Vilkaušš: Kā risināt situāciju par ceļa posmu kurš tika nekvalitatīvi izbūvēts Kandavā, 

Sabiles ielā  no Ozolu ielas līdz Skolas ielai.  

Padome:  Lūdz atbildīgajiem pašvaldības pārstāvjiem sniegt rakstisku atbildi Padomei. 

 

 

Nākamā sanāksme notiks 2023. gada 18. oktobrī plkst. 18.00, Dārza ielā 6, Kandavā, 

Tukuma novadā. 

Sanāksme slēgta: plkst. 19.15 

Padomes priekšsēdētājs:     A. Meiere 

Sēdi protokolēja: M. Dērica 


